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Aanwezigen 
 
Wijkraad : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester; vervangend voorzitter); Annemiek Arends (secretaris); Dick Wijnoogst 

(lid, verkeer & vervoer); Wim Nunninkhoven (lid, Facebook); Ailko Hammingh (lid); Sabrina de Wit (lid). 
 
Gasten : Michiel Wijn (gebiedsagent); Rosa Schepers en Sharon Jansen (Handhaving); Mohamed Mounji (St. Samen 

Haarlem); Mahad Ahmed (Kascommissie; SSHO); Peter van der Beek; Hans Hirs; Ingrid Hameteman 

(Kascommissie). 
 
Afwezig : Frits van der Ploeg (lid, groen); Mariëlle Barnhoorn (lid, sociaal domein); Gabe Yntema (veiligheid),  Babs Slottje 

(lid); Gerard Hameteman, René van Reewijk. 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 
 

1. Opening 

Antoinette opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

Geen mededelingen. 

 

3. Nieuwe voorzitter  

Er is nog geen nieuwe voorzitter; Antoinette verzoekt de aanwezigen het te laten weten wanneer zij iemand kennen die deze 

taak eventueel op zich kan / wil nemen. Een oproep wordt geplaatst in de Boerhaavelaar. 

 

4. Verslag vorige vergadering  

Het verslag van de openbare vergadering op 2 november is - na een kleine aanpassing -  goedgekeurd. 

 

5. Financiële zaken 

De Kascommissie heeft aangegeven akkoord te zijn met de financiële rapportage over het jaar 2021. 

 

6. Werkgroep Verkeer  

Professor Eijkmanlaan 

De Professor Eijkmanlaan is een straat waar een maximumsnelheid van 30km/u geldt, echter deze wordt ingericht als een 

50km/u zone. De Commissie Beheer heeft het plan teruggegeven aan de wethouder. Er komt een nieuw plan en dus een nieuwe 

zienswijze - door meerdere partijen. Deze maand gaat het weer naar de Commissie Beheer. 

Boerhaavelaan 

Het blijkt dat er reeds vergevorderde plannen zijn waar wij niets over vernomen hebben; ondanks diverse verzoeken om 

informatie hebben wij al een aantal maanden geen feedback ontvangen van de gemeente. Op 23 februari komt de werkgroep 

Verkeer Schalkwijk weer bij elkaar, waar dit onderwerp aan de orde zal komen. 

Middengebied 

Het is gebleken dat het middengebied - Belcanto, de buurt met o.a. het oude belastingkantoor (Surinameweg) - bij de 

Boerhaavewijk hoort. De wijkraad ziet het laatste deel van de Amerikaweg graag autovrij of -luw. Dit in verband met de uitgang 

van de parkeerzone ‘De Keizer’. 

Betaald parkeren 

Ongeveer 75% van de bewoners Entree West zijn tégen het betaald parkeren aldaar. Als gevolg hiervan zullen de plannen 

hiervoor niet doorgaan. 

 

7. Groen 

- De duiker in de Poelpolder is opgengemaakt, waardoor het waterpeil gezakt is. De bedoeling is dat daar riet komt ten 

behoeve van vogels zoals de roerdomp of de rietgors. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

7. Groen (vervolg) 

- Het voetpad (Poelpolder) wordt veelvuldig door fietsen en brommers gebruikt. Dit levert vaak ongewenste en gevaarlijke 

situaties op. Het voetpad naar de molen wordt gebruikt als crossmotorpad. Ook dit levert gevaarlijke situaties op en zorgt 

er tevens voor dat het pad niet meer gebruikt kan worden waarvoor het bedoeld is door diepe bandensporen en modder. 

Buiten fietsen, brommers en crossmotoren is zelfs een aantal keer een auto op het voetpad waargenomen. Michiel geeft 

aan dat deze situaties vooral gemeld moeten worden bij Handhaving en bij accuut gevaar vooral 112 bellen. Het is echt 

noodzakelijk dat mensen blíjven melden: hoe meer meldingen, hoe groter de druk! De prioriteit voor handelen wordt 

bepaald op basis van de hoeveelheid meldingen - liefst door verschillende bewoners / omwonenden. Mede hierdoor en 

door het te kort aan personeel zal voorrang gegeven worden aan zaken waar direct handelen noodzakelijk blijkt.  

- In verband met het te bouwen Hof van Jacob zijn bomen gekapt. Tijdens de vergadering in november werd nog aangegeven 

dat de op dat moment nog aanwezige bomen zouden blijven staan. Peter van der Beek merkt op dat dit niet het geval is: 

er is toch sprake van het kappen van de bedoelde bomen. 

Antoinette geeft aan dat duidelijk is geworden dat het om meer bomen gaat dan in eerste instantie bekend was. Er zijn 

inmiddels al wel weer veel bomen ter vervanging teruggekomen, maar sommige hiervan zijn niet altijd op een  logische 

plek geplant. Ook zijn er drie verschillende organisaties bezig met kap en/of herplanten van bomen: gemeente Haarlem, 

Spaarnelanden en het Hoogheemraadschap. Het ziet er naar uit dat de ene organisatie niet van de werkwijze en plannen 

van de andere weet (en vice versa). In september zal overleg hierover plaatsvinden, aldus Antoinette. 

 

8. Schalkwijk aan Zet  

Antoinette merkt op dat dit project de komende periode niet meer naar Schalkwijk zal gaan. Ook andere wijken willen / moeten 

hiervan kunnen meeprofiteren om een leefbaardere wijk te kunnen realiseren. Waarschijnlijk gaat het naar Parkwijk. 
 
Vanaf 1 maart a.s. zullen twee projecten van start gaan, aldus Mohamed. Michel de Graaf en Mieke zijn geweest. Wanneer de 

aangevraagde gelden ontvangen zijn kunnen ze beginnen. Het betreft: 

1. Lees- en Taalclub op de woensdagmiddag voor kinderen van 4 - 8 jaar en van 8 - 12 jaar én hun ouders 

2. Gezonde maaltijd: in het kader van het terugdringen van eenzaamheid wordt éénmaal per week een gezonde 

maaltijd gekookt, die bewoners gezamenlijk kunnen nuttigen. 
 
Kunstclub Schalkwijk (Schalkwijk aan Zet 2020): tekenen en/of schilderen voor kinderen op de zondagmiddag. Bedoeld voor 

kinderen van 4 - 18 jaar, maar de verwachting is dat aanmeldingen hiervoor vooral uit de leeftijdsgroep tot 12 jaar zal zijn. 

 

9. Veiligheid 

- Doordat Gabe met zijn nieuwe baan bij de Marine veel op zee zal zitten deelt hij zijn project (Veiligheid) nu met Sabrina. 

Sabrina wil graag met wijkraad Meerwijk in gesprek inzake ‘Buurtouders’ en heeft daartoe een e-mail gestuurd. Antoinette 

merkt op dat handig zou zijn als Sabrina dit ook met Mohamed bespreekt, die met ook iets met een vergelijkbaar project 

wil. 

- Michiel: Het is best rustig momenteel, maar er zijn de laatste drie weken weer meer inbraken. Hij roept op om melding te 

doen wanneer ergens straatverlichting stuk is, of wanneer je ziet dat ergens (schijnbaar onbewaakt) een deur of raam open 

staat. 

- Antoinette laat Rosa en Sharon weten dat het ’s morgens rondom scholen véél te druk is. Ouders die hun kinderen met de 

auto naar school brengen zorgen hiermee voor zeer onoverzichtelijke en gevaarlijke (verkeers-)situaties en overlast. Buiten 

het feit dat omwonenden overlast ondervinden doordat zij er niet door kunnen door de drukte, levert het voor kinderen 

die niet gebracht worden of zelf op de fiets komen gevaar op. Mensen die auto’s lukraak ergens neerzetten beseffen 

blijkbaar niet dat zij met hun gedrag verantwoordelijk zijn voor het creëren van onveilige situaties voor deze kinderen en 

ze daarmee blootstellen aan een onacceptabel groot risico. 

Het is al meermalen gebleken dat waarschuwen en een enkele keer een boete geen verbetering tot gevolg heeft. Er zou 

veel vaker gehandhaafd moeten worden én er zou veel sneller sprake moeten zijn van een boete.  
 

10. Sociaal/maatschappelijke zaken 

- Antoinette heeft morgen een bespreking inzake Visie Ringvaart over hoe in te richten na coronatijd. Vanuit een bewoner 

zijn spelletjes geopperd. Hiervoor is veel animo. Dock wil dit faciliteren. 

- Schalkwijk Divers (vh Kleine Ringvaart). Mahad: Onder de noemer ‘Ontmoeting’ wordt samen met Dock op de 

donderdagochtend een ontbijt georganiseerd, er komen workshops en activiteiten als sport / beweging. De kick-off vindt 

plaats in maart. 

- Mohamed: Huiswerkbegeleiding, hardlopen, de Kunstclub en het inloopspreekuur (de laatste op afspraak) zijn van start 

gegaan.  

- Op 12 februari en 5 maart is het weer mogelijk je te laten vaccineren: de 1e, 2e of Booster, zonder afspraak. De GGD heeft 

laten weten dit wekelijks te willen gaan doen. Dit project kan succesvol genoemd worden: vorige keer zijn er zo’n 75 mensen 

gevaccineerd. 



 

 

 

 

 

 

10. Sociaal/maatschappelijke zaken (vervolg) 

- Op initiatief van de Verbinders zal op 16 februari een politiek debat plaatsvinden waarbij alle partijen zijn uitgenodigd. 

Stichting Samen en SSHO zullen hier aan deelnemen. 

- Onder voorbehoud van coronamaatregels is op 13 maart een voorjaarsbijeenkomst gepland voor de bewoners van de 

Boerhaavewijk. Het idee is dat ieder één à twee gerechtjes maakt uit het land van origine om het vervolgens gezamenlijk 

te nuttigen. Het is een gezamenlijk project van de wijkraad, SSHO, Stiching Samen, de Syrische Gemeenschap en  de Turkse 

Sociaal Culturele Samenwerking.  

- Stichting Samen, SSHO en Dock richten zich op het thema ‘Gezonde Leefstijl’. Tevens zal er omstreeks 27 maart een 

Ramadan-maaltijd georganiseerd worden. 

- Op 7 mei is ‘Lentefris’ gepland: er komt een kleine vrijmarkt en er worden diverse activteiten georganiseerd. Ook zijn er 

muziek en hapjes en er zal een springkussen geplaatst worden. 

 

11. Bouwontwikkelingen 

- Twee weken geleden vond een sessie plaats inzake ‘Schonenvaert’, het oude gebouw van Rijkswaterstaat. Hier worden 714 

woonunits gebouwd in hoefijzervorm. Er komt een middentuin - met vijver - een 2-laags parkeergarage en eventueel ruimte 

voor een winkel. Het geheel wordt energieneutraal. Op 8 februari is een presentatie ten behoeve van bewoners. Ailko zal 

daar ook naar toe gaan. 

- Michiel geeft aan dat er klachten zijn over schade aan auto’s door bouwverkeer en vraagt of de wijkraad hier signalen over 

heeft ontvangen. Dit is niet het geval. 

 

12. Stand van zaken Boerhaavelaar, Facebook en de website 

Facebook 

Wim: het wordt drukker op de Facebookpagina; er komen steeds meer mensen bij. Vergaderingen van de wijkraad zullen weer 

op de pagina geplaatst worden. 

Website 

Dick en Wim gaan een aantal zaken aanpassen, zodat de informatie op de website weer actueel is. 

Boerhaavelaar 

De sluitingsdatum was vandaag. Frits kan in verband met zijn gezondheid niet erg veel doen, maar hij probeert e.e.a. op touw 

te zetten. 

 

13. Rondvraag 

 Annemiek zegt zich zorgen te maken omdat brommers in de Roordastaat onder de flat geparkeerd staan terwijl in de 

Ekamastraat een brommer in brand heeft gestaan onder de flat. Het was een dusdanige brand dat er voor de flatwoning er 

boven risico bestond ook in brand te raken. Peter laat weten juist blij te zijn dat de voertuigen nu tenminste netjes 

geparkeerd staan; voorheen stonden ze lukraak op de stoep en andere overlastgevende plaatsen. Op initiatief van de 

bewoners heeft Pré Wonen de huidige parkeerplek gecreëerd. Michiel begrijpt beide standpunten en wil hiervoor een 

oplossing vinden. Hij en Annemiek zullen hier nog op doorgaan. 

 Mohamed vraagt of de viering van Koningsdag dit jaar zal plaatsvinden. Dick antwoordt dat dit nog niet bekend is. Om de 

kosten te dekken is de subsidie van de gemeente niet toereikend, dus zullen andere bronnen aangeschreven moeten 

worden. Het draaiboek ligt er, maar er is momenteel te weinig zekerheid. 

 Zowel Ingrid als Peter melden onoverzichtelijke situaties door dubbel- en/of foutparkeerders. In beide gevallen is sprake 

van een buurtbewoner die een grotere auto (truck en busje) heeft. In het ene geval blijft er weinig ruimte over voor andere 

auto’s om te parkeren, wat als gevolg heeft dat deze verkeerd wordt geparkeerd. In het andere geval is sprake van parkeren 

op de stoep - wat per definitie al niet toegestaan is - waardoor er geen zicht meer is op de weg en overig verkeer. Sharon 

geeft aan: bij accuut gevaar direct melden! Ailko vraagt hoeveel ruimte er tussen een geparkeerd voertuig en een voordeur 

moet zijn. Rosa: er is hiervoor geen regelgeving; enige vereiste is dat men er door moet kunnen. 

Antoinette neemt dit op met Michel de Graaf en Mirjam Boxhoorn. 

 

14. Afsluiting 

Antoinette sluit de vergadering om 21.45u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te 

praten. 


